Ministry of Public Business Sector Metallurgical industries Co. Al Nasr Automotive Company

(NASCO)

Al Nasr Automotive Company (NASCO) invites International and Domestic Companies specialized in automotive industries to submit their offers in the public tender No. (1/2017)

Tenderers should consider entering into partnership with NASCO aiming to reform and upgrade NASCO. The partnership includes forming a joint venture stock company with NASCO, aiming at manufacturing and assembly of passenger vehicles and establishment of necessary feeding industries. The joint venture company will operate according to the applicable provisions of the investment law 159/1981

Submitted offers should comply with the technical specifications and financial conditions provided in the booklet of "Bid Requirements and Specifications". The offer should be accompanied by bid bond or bid payment with an amount of 50000 US \$ (Fifty Thousand US Dollars) or equivalent amount in EGP.

Submitted offer envelopes will be opened in a public session at 12.00 PM on the day specified envelopes will be opened irrespective of attendance or absence of tenderer representatives, at the premises of NASCO: Wadi Houf, Helwan, Cairo

Tenders should be submitted in the name of: NASCO Chairman and Managing Director, in two sealed and separate envelopes:

1- Technical offer. 2- Financial offer Date of Tender Submission: 16/7/2017

The conditions booklet is required from the company's headquarters

Cost of "Bid Requirements and Specifications" booklet amounts to 2000 US \$ (Two Thousand US Dollars) or equivalent amount in EGP

For any further, please contact NASCO Financial Sector at:

Tel: +202-23691863, Fax +202-23692612 http://www.micor.com.eg

وزارة قطاع الأعمال العام الشروة القابضة للصناعات المعشبة

شركة النصر لصناعة السيارات ((فاسكة))

تدعو شركة النصر لصناعة السيارات (ناسكو) مقدمي المطاوات المؤهلين من الشركات العالمية والمطبة المتخصصة في صناعة السيارات لتقديم عروضهم في

الناقصة السامة رقم (١) لسنة ٢٠١٧

للدغول في شراكة مع شركة النصر لصناعة السيارات لتطوير الشركة وتكوين شركة مساهمة مصرية طبقأ لأحكام القانون ١٥٩ لسنة ١٩٨١ يغرض تصنيع وتحميم سيارات ركوب وإقامة صناعات معذية لها وفقا لأحكام قو أتين الإستثمار المعمول بها في الدولة

و ذلك طبقاً للمواصفات القنية والمالية والتجارية اله اردة بكر اسأ المو اصفات والشروط العامة مع ضرورة تقديم تأمين التنائي بمبلغ وقنره (٥٠٠٠٠) فمسون ألف دولار أمريكي أوما يعادتهم بالجنبه المصري ءه تخذيم العروض

سيتم فض المظاريف يجلسة علنية في تعلم الساعة الثانية عشرة ظهراً في اليوم المحدد لذلك سواء في حضور معتلى النطاءات (أو غيابهم) بمقر شركة . النصر لعبناعة السيارات (ثاسكو) والدى حرف - حلوان - القاهرة

> تقدم العطاءات باسم السيد المهندس رئيس مجلس الإدارة والعضو المنتلاب في مظروفين متفصلين ومعلقين

 ١ - المظروف الفئي ٢ - المظروف المالي تاريخ تقدم العطاءات ٢٠١٧/٧/١٦ تطلب كرايلة الشروط من مقر الشركة

ثمن عراسة الشروط (۲۰۰۰) دولار أمريكي أو ما يعادلها بالجنيه المصرى في تاريخ شراء الكراسة

> للحصول على المزيد من المعلومات يمكن الاتعدال على قطاع الشئون المالية

ت: ۲۳۶۹۲۶۱۲ فلکس: ۲۳۲۹۱۸۶۲ ت http://www.micor.com.eg